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GroenLinks afdeling Geldrop-Mierlo en omgeving 

  

Conceptverslag Algemene Ledenvergadering GroenLinks  5 november 2019 

Plaats: Cultureel Centrum Hofdael, Geldrop 

Aanvang: 20.00 uur 
 Aanwezig: Ine Berkers, Mees van de Broek, Maarten Bokdam, Tineke Christophersen (voorzitter), Henk Daalder, Jet 

Duenk, Amber van Eersel, Niek Engbers, Luuk Godtschalk, Sandra de Haan, Chris Jacobs, Ehsan Kermani, Jos Klomp, Paul 

Kuijken, Harie Lochs, Han Monteiro, Rob van Otterdijk, Paul Paijens (penningmeester), Maurits Spijkerman, Rob van 

Stratum, Simon Wessels (secretaris), Tineke Wieringa..  

Afgemeld: Eliane Bourrasin, Huub van Eembergen, Klaas en Janni Groot,  Frans van Grunsven, Ingeborg Koopmans, Elwin 

Monteiro, Carin Pieper, Trees van Rijn, Leonhard Schrofer, Kees Smedema, Dirk van Tellingen.  

1 Opening  

De voorzitter, Tineke Christophersen, heet de leden welkom op deze speciale ledenvergadering. Er volgt een korte 

voorstelronde, aangezien niet iedereen elkaar kent.  

2 Permanente campagne 
Tineke Christophersen meldt dat Ehsan Kermani tot campagneleider is benoemd. Hij is al volop in actie. Hij heeft het 
initiatief genomen tot de zogenaamde Infokraam. Deze is al 2 keer ingezet: elke derde zaterdag van de maand. Ehsan 
roept iedereen op de kraam eens te bezoeken.  
De voorzitter zegt dat het verder de bedoeling is om 3 x per jaar een politiek café te organiseren. Sandra de Haan vertelt 
over de ervaring van het politiek café in Heeze-Leende. Deze is positief: laagdrempelig, drankje erbij, er komen allerlei 
actualiteiten aan bod. Bedoeling is om het ook in de andere kernen van de gemeente te houden. Tineke Wieringa meldt 
dat ook in Nuenen een zogenaamde groene middag is gehouden: goede opkomst. 
De voorzitter vraagt welke onderwerpen in het politiek café aan bod zouden kunnen komen. De leden doen de suggestie: 
RES, mobiliteit, participatie, gedragsverandering, inspiratiebijeenkomst, cultuurthema’s.  
Geopperd wordt ook om niet alleen een boodschap uit te zenden, maar om vergelijkbaar met het AA-café, mensen te 
vragen met een heel andere ervaring of mening, zoals een autoverslaafde. 
Een andere suggestie is om inspirerende sessies te organiseren, waar een spreker een enthousiast verhaal vertelt.  
Chris Jacobs brengt naar voren dat de bibliotheek in Heeze ook bijeenkomsten houdt over thema’s zoals duurzaamheid. 
Omdat dit geen politiek stempel heeft, worden wellicht meer mensen bereikt. 
Wat betreft het politiek café: Jos Klomp zal met een paar anderen hiermee aan de slag gaan. 
 
Ehsan vertelt dat het verder de bedoeling is om meerdere keren per jaar, vanaf januari 2020, huis-aan-huisbezoeken af 
te leggen, met name in die wijken waar GroenLinks minder bekend is. Er zijn 500 “buurtkaarten” besteld. Hiermee gaan 
we aan de slag om straks weer een goed verkiezingsresultaat te kunnen behalen.  
 
Rob van Otterdijk geeft aan dat het nieuwe gemeentehuis op 26 november wordt geopend. Hij is bereid om een 
rondleiding te organiseren. Het bestuur zal met Rob een datum afspreken: ergens in januari. 
 
De voorzitter noemt nog de “talentenklas”:  de bedoeling is om in circa vier bijeenkomsten een nieuw kader van jonge 
mensen te ontwikkelen. Ze vraagt of men dit een goed idee vindt. Chris Jacobs geeft als reactie dat in Heeze-Leende iets 
dergelijks door de gemeente is georganiseerd. (Klik hier voor meer info). Niet partijgekleurd, maar breed opgezet. Dit 
heeft heel positief gewerkt. 
Besloten wordt om dit ook in onze gemeente te proberen. Onze fractie kan dit initiëren. 
  
De voorzitter sluit dit agendapunt af onder dankzegging voor de goede input. 
 

3 Communicatie 
De voorzitter vraagt hoe de leden volgen wat GroenLinks lokaal doet. Het blijkt dat de leden vooral via de krant en in 
geringere mate via Facebook en 040 hun informatie opdoen. De website wordt niet of nauwelijks bezocht. 
De voorzitter licht toe dat de communicatie tot nu niet optimaal verloopt. Na een uitgebreid gesprek over hoe de 
communicatie beter verzorgd kan worden, wordt besloten om een communicatie-commissie in te stellen. Deze bestaat 
uit Jet Duenk, Sandra de Haan, Maurits Spijkerman en Amber van Eersel. Opdracht is om een plan op te stellen waarin 
staat wat van wie wordt verwacht: een plan dat structuur geeft aan de communicatie. Opgemerkt wordt dat structuur 
een eerste vereiste is, maar dat daarna iedereen verantwoordelijk is voor de inhoud. 
Gevraagd wordt om dit plan tijdig vóór 20 februari 2020 gereed te hebben, want dan kan het op de agenda van de ALV. 
De voorzitter meldt nog dat Amber van Eersel bereid is om na te denken over het invullen van de functie van DMM 

https://prodemos.nl/samenwerking/gemeenten/burgerparticipatie/cursus-politiek-actief-gemeenten-2/


(digitaal media manager). Deze is vrijgekomen door het vertrek van Kasper Dam. 
 
 
 
 

4 Nieuw bestuur 
De voorzitter brengt naar voren dat een aantal bestuursleden zal stoppen en dat dus nieuwe mensen nodig zijn.  
Luuk Godtschalk is bereid om na te denken over de functie van penningmeester. Jet Duenk denkt dat als de 
communicatiestructuur goed is opgezet en functioneert, dat dat dan een grote steun is voor het nieuwe bestuur. 
Jos Klomp oppert dat ook mensen die nog geen lid zijn, in aanmerking kunnen komen. Het zou goed zijn om ook 
sympathisanten van GroenLinks te benaderen. 
De voorzitter sluit dit punt af met de oproep aan iedereen om na te denken over geschikte kandidaten. 
 

5 Rondvraag 
Han Monteiro is ingedeeld voor bemensing van de Infokraam, maar is dan verhinderd. Hoe te handelen? Er kan worden 
geruild. Suggestie is om voor degenen die de Infokraam gaan bemensen, een Whatsapp-groep in te stellen, dan kunnen 
de leden het onderling regelen.  
Niek Engbers vindt dat de Infokraam een groot beroep doet op de beschikbare tijd van de fractieleden. Ehsan roept op 
om het eerst eens te proberen. 
Chris Jacobs brengt naar voren dat de leden uit Heeze-Leende vallen onder de afdeling Geldrop-Mierlo en omgeving, 
maar ook en vooral deel uitmaken van de combinatiepartij PvJO/GroenLinks. Er kan dus niet teveel van hen worden 
verwacht.  
Rob van Otterdijk heeft verschillende vragen gehad over het standpunt van GroenLinks ten opzichte van het plaatsen van 
windmolens. De krant vermeldde dat GroenLinks windmolens in natuurgebieden wil plaatsen. Daar klopt niets van: er is 
alleen haalbaarheidsonderzoek gedaan, dat aangeeft dat in Geldrop-Mierlo plaats is voor 10 windmolens, niet in 
natuurgebieden. 
Henk Daalder vond het vanavond een goede vergadering. Hij vraagt de leden om een petitie over windstroom te 
ondertekenen. De secretaris zal de oproep met het conceptverslag meesturen. 
Chris Jacobs meldt dat indertijd een bijeenkomst was over de Omgevingswet. Hij laat weten dat Frank van de Dungen 
van het Brabants Burgerplatform op 4 december in Heeze op Omgevingswet en Omgevingsvisie zal ingaan. Iedereen is 
welkom. De secretaris zal dit ook aan de leden voorleggen. 
Mees van de Broek en Maarten Bokdam geven beiden aan mee te willen werken aan het politiek café dan wel de 
inspiratiedagen, wat door de voorzitter onder dank wordt aanvaard. 
 
Secretaris Simon Wessels doet twee mededelingen: 
1. De volgende ALV is op 20 februari 2020: noteren in de agenda svp. 
2. Het landelijk bureau van GroenLinks heeft een nieuwe module ontwikkeld: ieder lid kan nu in zijn/haar GroenLinks-
account aangeven welke specifieke kennis hij/zij heeft en kan inzetten en ook of hij/zij wil meewerken aan activiteiten en 
tot slot kunnen de politieke aspiraties worden ingevuld. Het kan al per direct, maar de secretaris zal de leden hierover 
nog nader informeren. 
 
De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun bijdrage, sluit het formele deel van de vergadering en nodigt 
de leden uit voor een drankje in het restaurant van Hofdael. 
 

 


